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  PROTOKÓŁ  Nr XXXIV/ 2009  
 

z przebiegu XXXIV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w  Zbąszynku 
odbytej w dniu 28 maja 2009 roku 

w sali konferencyjnej Urz ędu Miejskiego w Zb ąszynku  
 
 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  powitał radnych, Burmistrza Wiesława Czyczerskiego, 
Zastępcę Burmistrza Jana Makarewicza, Skarbnika Gminy Anetę Nawracała oraz 
pozostałych przybyłych  i  otworzył obrady XXXIV sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku o godz. 
13.00. Jednocześnie stwierdził, Ŝe na sali obecnych jest 11 radnych, co wobec ustawowego 
składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych decyzji /listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do 
niniejszego protokołu/.  
 
 
Do pkt. 2.  
 

Wybór Sekretarza obrad 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przyjętym zwyczajem na Sekretarza obrad sesji zgłosił 
kandydaturę radnego Marcina Kumke (wyraził zgodę) i zarządził głosowanie. 
- za pełnieniem przez radnego Marcina Kumke funkcji  Sekretarza obrad dzisiejszej 
sesji Rady - głosowało 11 radnych. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe Sekretarzem obrad 
dzisiejszej sesji Rady został radny Marcin Kumke. 
 
Do pkt.3.  

Przyjęcie porz ądku obrad 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przedstawił planowany porządek obrad.  

1. Otwarcie sesji 
2. Wybór Sekretarza obrad 
3. Przyjęcie porządku obrad 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie 

międzysesyjnym 
6. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 
7. Interpelacje i zapytania 
8. Podjęcie Oświadczenia w sprawie Jubileuszu 80-lecia Szkoły Podstawowej 

Pomnik Rodła w Dąbrówce Wielkopolskiej 
9. Ocena funkcjonowania placówek oświatowych na terenie gminy, w tym: 

1) Informacja w zakresie koncepcji efektywnego gospodarowania gminnym  
majątkiem oświatowym, w tym zamierzeniach inwestycyjno-remontowych 

2) Informacja na temat zasad finansowania oświaty,  
3) Informacja o realizacji regulaminu wynagradzania nauczycieli 
4) Informacja o udziale szkół w projektach zewnętrznych  

i przedsięwzięciach lokalnych i regionalnych 
10.   Informacja z realizacji Programu Współpracy Gminy Zbąszynek  

  z organizacjami pozarządowymi  oraz innymi podmiotami 
11. Informacja w sprawie promocji  i polityki informacyjnej Gminy 
12. Podjęcie uchwał 
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a/ w sprawie zmian budŜetu gminy i w budŜecie gminy na 2009 rok (projekt nr 1) 
b/ w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości  
(projekt nr 2) 
c/  w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości  
    (projekt nr 3) 
d/ w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości  
    (projekt nr 4) 
e/ w sprawie ustalenia tygodniowego wymiaru godzin zajęć dla pedagogów, 
psychologów  i  logopedów oraz obowiązkowego wymiaru godzin dla nauczycieli, 
którym powierzono funkcje kierownicze (projekt nr 5) 
f/ w sprawie wyraŜenia zgody dla Burmistrza Zbąszynka do podpisania weksli in 
blanko wraz z deklaracjami wekslowymi (projekt nr 6) 
13. Odpowiedzi na interpelacje 
14. Oświadczenia i wolne wnioski 
15. Zakończenie obrad 
 

 
W trakcie odczytywanego porządku obrad na salę przybyli pozostali radni. Aktualna liczba radnych -
15. 
Odczytany porz ądek obrad przyj ęto jednogło śnie. 
 
Do pkt 4.  

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
 
Przewodnicz ący Rady  Jan Mazur poinformował radnych, Ŝe protokół przez czas trwania 
sesji jest wyłoŜony do wglądu i jeŜeli nie będzie uwag zostanie przyjęty w pkt.14 porządku 
obrad.  Projekt protokołu został wcześniej przesłany na skrzynki e-mailowe radnych. 
 
Do pkt. 5  
 

Informacja Przewodnicz ącego Rady o działaniach w okresie mi ędzysesyjnym 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym  /sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 
  

 
Do pkt.6  

Informacja z działalno ści Burmistrza w okresie mi ędzysesyjnym 
 
Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił informację z działalności w okresie 
międzysesyjnym /informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.  
W uzupełnieniu do przedstawianego sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym 
dołączona została informacja z działalności referatów Urzędu Miejskiego w okresie 
międzysesyjnym /informacja z działalności referatów UM w okresie od 30 kwietnia 2009 r. do 
28 maja 2009r. - stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 
 
Radny Krzysztof Krzywak zwrócił się z prośbą o przedstawienie przez Burmistrza na 
następnym posiedzeniu Komisji Gospodarki i BudŜetu szerszej, bardziej szczegółowej 
informacji o ostatecznej decyzji przed podpisaniem umowy w temacie uporządkowania 
gospodarki wodno-ściekowej na terenie gminy, a takŜe w temacie liczby bezrobotnych 
zarejestrowanych w Powiatowym Urzędzie Pracy z terenu naszej gminy, jakie są 
okoliczności utrzymującej się tendencji wzrostowej problemu i kogo dotyczy.  
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Do pkt.7  
 

Interpelacje i zapytania 
 

Radny Wojciech Półtorak zgłosił następujące interpelacje: 
- dlaczego zmniejsza się wartość zadania budowy remizy straŜackiej w Kosieczynie? 

Radny zwrócił się z prośbą o odpowiedź przy omawianiu projektu uchwały dot. zmian 
w budŜecie, dotyczącego poruszonej kwestii. 

- dlaczego tak drastycznie spada sprzedaŜ działek gminnych? 
- dlaczego na wysypisko śmieci w Kosieczynie są nadal wywoŜone śmieci? 
- czy jest szansa na pozyskanie środków na projekty przedstawione przez Burmistrza z 

listy indykatywnej Marszałka Województwa Lubuskiego? 
- jak przedstawia się sytuacja wykupionych działek pod budowę na wieczyste 

uŜytkowanie przez osoby fizyczne, czy osoby te rozpoczęły juŜ budowę, czy prawo 
dopuszcza inną moŜliwość w tym temacie? 

W temacie projektu uporządkowania gospodarki wodno-ściekowej na terenie gminy radny 
Wojciech Półtorak pogratulował pracownikom Urzędu, a przede wszystkim Pani Ewie 
Omelczuk za przygotowanie i zgłoszenie tak atrakcyjnego wniosku. 
 
Do pkt. 8  

Podjęcie Oświadczenia w sprawie Jubileuszu 80-lecia Szkoły 
Podstawowej Pomnik Rodła w D ąbrówce Wielkopolskiej  

 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  odczytał treść oświadczenia w sprawie Jubileuszu 80-
lecia Szkoły Podstawowej Pomnik Rodła w Dąbrówce Wielkopolskiej /oświadczenie stanowi 
załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/. 
Oświadczenie przyj ęto jednogło śnie. 
 
Przewodnicz ący Rady  złoŜył w imieniu Rady podziękowania dla Pani Ewy Kubickiej, 
Dyrektor placówki wręczając wiązankę kwiatów i przyjęte przez Radę oświadczenie. 
Ponadto Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe obchody Jubileuszu odbędą się 10 
czerwca br w Dąbrówce Wlkp. 
Pani Ewa Kubicka, Dyrektor Szkoły Podstawowej w D ąbrówce Wlkp.  podziękowała za 
okazane wsparcie i zaprosiła na obchody Jubileuszu.  
 
Następnie Przewodniczący Rady zarządził 10-minutową przerwę. 
 
Po przerwie  
 
 
Do pkt.9  
 
Ocena funkcjonowania placówek o światowych na terenie gminy, w tym: 

1) Informacja w zakresie koncepcji efektywnego gospodarowania gminnym  majątkiem 
oświatowym, w tym zamierzeniach inwestycyjno-remontowych 

2) Informacja na temat zasad finansowania oświaty,  
3) Informacja o realizacji regulaminu wynagradzania nauczycieli 
4) Informacja o udziale szkół w projektach zewnętrznych  

i przedsięwzięciach lokalnych i regionalnych 
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Informacj ę w powy Ŝszym temacie przedstawiła Pani Barbara Stasik, Kier ownik 
Referatu O światy  /informacja stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/.  
 
Radny Krzysztof Krzywak  był zdania, Ŝe w przedstawionej informacji zabrakło pakietu 
zmian organizacyjno-prawnych, poniewaŜ z informacji wynika, Ŝe sytuacja w szkołach 
przedstawia się coraz lepiej, a zdaniem radnego nie jest tak do końca. Radny nadmienił, iŜ  
Dyrektorzy placówek oświatowych niejednokrotnie na posiedzeniach Komisji przedstawiali 
róŜne rozwiązania i moŜliwość wprowadzenia zmian w funkcjonowaniu szkół. 
 
Analizując funkcjonowanie placówek oświatowych radny Krzysztof Krzywak zwrócił uwagę 
na dwie kwestie: 
1) wydatki rzeczowe placówek o światowych  – zdaniem radnego naleŜałoby opracować 
szczegółowe zasady finansowania oświaty w gminie, których do dziś nie opracowano. 
Ponadto zwrócił uwagę, by w poruszanej kwestii porównywalnie potraktować wszystkie 
szkoły w przyszłym budŜecie; co nie miało miejsca w bieŜącym roku. 
2) zatrudnianie i zwalnianie nauczycieli  – ilość zadań stale wzrasta, narasta 
sprawozdawczość, dlatego radny pozytywnie ocenił decyzję Burmistrza o zwiększeniu etatu 
obsługi i administracji w szkole w Kosieczynie i Dąbrówce Wlkp. Zdaniem radnego w Szkole 
Podstawowej w Zbąszynku taka decyzja byłaby równieŜ wskazana.  
Ponadto radny podkreślił, Ŝe Dyrektorzy szkół powinni mieć swobodę działania w ramach 
własnego budŜetu. 
 
Kontynuując radny Krzysztof Krzywak  pozytywnie odniósł się do projektu uchwały w 
sprawie ustalenia tygodniowego wymiaru godzin zajęć dla pedagogów, psychologów  i  
logopedów oraz obowiązkowego wymiaru godzin dla nauczycieli, którym powierzono funkcje 
kierownicze, nad którego przyjęciem odbędzie się dziś głosowanie i podkreślił, Ŝe uchwała 
powinna mieć równieŜ swoje odniesienie w nowych arkuszach organizacyjnych placówek. 
 
Ponadto radny skierował zapytanie, czy wystąpiono o odznaczenie dla Dyrektorów z MEN? 
W ocenie radnego takie odznaczenie z pewnością naleŜy się Pani Małgorzacie Czaczyk, 
Dyrektor Szkoły Podstawowej w Zbąszynku. 
 
Informacj ę z pozytywn ą jej ocen ą przyj ęto jednogło śnie. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur złoŜył podziękowania Dyrektorom Szkół, nauczycielom, 
uczniom oraz kierownictwu Urzędu.  
 
Do pkt.10  
 

Informacja z realizacji Programu Współpracy Gminy Z bąszynek  
  z organizacjami pozarz ądowymi oraz innymi podmiotami 

 
Informację przedstawiła podinspektor Dorota Podloch  /informacja stanowi załącznik nr 8 
do niniejszego protokołu/. 
Radny Krzysztof Krzywak  zwrócił uwagę, by pod koniec roku przygotować informację 
przedstawiającą w jaki sposób został osiągnięty cel tego Programu. Ponadto radny pokreślił i 
pozytywnie ocenił  fakt, iŜ kaŜda organizacja pozarządowa wnioskująca otrzymała dotację w 
wyŜszej wysokości niŜ w roku poprzednim. 
Przedstawion ą informacj ę przyj ęto jednogło śnie. 
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Do pkt. 11  
Informacja w sprawie promocji i polityki informacyj nej Gminy 
 

Informację przedstawił Jan Makarewicz Zast ępca Burmistrza  /informacja stanowi załącznik 
nr 9 do niniejszego protokołu/.  
Przedstawion ą informacj ę przyj ęto jednogło śnie. 
 
Do pkt.12  

 
Podjęcie uchwał 

a/. 
 
Skarbnik Aneta Nawracała omówiła projekt uchwały w sprawie zmian budŜetu gminy i w 
budŜecie gminy na 2009 rok (projekt nr 1). 
W odpowiedzi na interpelację zgłoszoną przez radnego Wojciecha Półtoraka w kwestii 
budowy remizy straŜackiej w Kosieczynie Burmistrz Wiesław Czyczerski wyjaśnił, Ŝe zadanie 
jest wpisane w Wieloletni Plan Inwestycyjny a zmianie ulega tylko roczny plan inwestycyjny, 
z którego zdejmuje się tą inwestycję, poniewaŜ w 2009 roku nastąpi zakup i przejęcie 
gruntów od Skarbu Państwa pod budowę remizy w Kosieczynie, natomiast jako inwestycja 
jest zapisana do realizacji w 2010 roku. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, zapytał czy są dodatkowe zapytania do 
przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych – przy 14 głosach „za” i 1 głosie wstrzymującym  
podjęła uchwałę Nr XXXIV/22/2009 w sprawie zmian budŜetu gminy i w budŜecie gminy na 
2009 rok. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XXXIV/22/2009 w sprawie zmian bud Ŝetu gminy i w bud Ŝecie gminy na 2009 rok 
została podj ęta  przy 14 głosach „za” i 1 głosie wstrzymuj ącym /uchwała stanowi 
załącznik nr 10  do niniejszego protokołu/. 
 
b/. 
 
Burmistrz Wiesław Czyczerski  odczytał projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na 
udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości (projekt nr 2). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu 
uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych – przy 15 głosach „za”  podjęła uchwałę Nr 
XXXIV/23/2009 w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XXXIV/23/2009 w sprawie wyra Ŝenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 
nieruchomo ści  została podj ęta jednogło śnie /uchwała stanowi załącznik nr 11 do 
niniejszego protokołu/. 
 
c/.  
 
Burmistrz Wiesław Czyczerski  odczytał projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na 
udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości (projekt nr 3). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu 
uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych – przy 15 głosach „za”  podjęła uchwałę Nr 
XXXIV/24/2009 w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości. 
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W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XXXIV/24/2009 w sprawie wyra Ŝenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 
nieruchomo ści  została podj ęta jednogło śnie /uchwała stanowi załącznik nr 12 do 
niniejszego protokołu/. 
 
d/. 
 
Burmistrz Wiesław Czyczerski  odczytał projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na 
udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości (projekt nr 4). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu 
uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych – przy 15 głosach „za”  podjęła uchwałę Nr 
XXXIV/25/2009 w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XXXIV/25/2009 w sprawie wyra Ŝenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 
nieruchomo ści  została podj ęta jednogło śnie /uchwała stanowi załącznik nr 13 do 
niniejszego protokołu/. 
 
e/. 
 
Burmistrz Wiesław Czyczerski  odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia tygodniowego 
wymiaru godzin zajęć dla pedagogów, psychologów  i  logopedów oraz obowiązkowego 
wymiaru godzin dla nauczycieli, którym powierzono funkcje kierownicze (projekt nr 5). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu 
uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych – przy 15 głosach „za”  podjęła uchwałę Nr 
XXXIV/26/2009 w sprawie ustalenia tygodniowego wymiaru godzin zajęć dla pedagogów, 
psychologów  i  logopedów oraz obowiązkowego wymiaru godzin dla nauczycieli, którym 
powierzono funkcje kierownicze. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XXXIV/26/2009 w sprawie ustalenia tygodniowego wymi aru godzin zaj ęć dla 
pedagogów, psychologów  i  logopedów oraz obowi ązkowego wymiaru godzin dla 
nauczycieli, którym powierzono funkcje kierownicze  została podj ęta jednogło śnie 
/uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/. 
 
f/. 
 
Burmistrz Wiesław Czyczerski  odczytał projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody dla 
Burmistrza Zbąszynka do podpisania weksli in blanko wraz z deklaracjami wekslowymi 
(projekt nr 6). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu 
uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych – przy 10 głosach „za”  i 5 głosach wstrzymujących 
podjęła uchwałę Nr XXXIV/27/2009 w sprawie wyraŜenia zgody dla Burmistrza Zbąszynka 
do podpisania weksli in blanko wraz z deklaracjami wekslowymi. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XXXIV/27/2009 w sprawie wyra Ŝenia zgody dla Burmistrza Zb ąszynka do podpisania 
weksli in blanko wraz z deklaracjami wekslowymi  została podj ęta przy 10 głosach „za” 
i 5 głosach wstrzymuj ących /uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/. 
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Do pkt.13  
Odpowiedzi na interpelacje 

 
Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje udzielił Burmistrz Wiesław Czyczerski .  
 
W kwestii budowy remizy straŜackiej w Kosieczynie – odpowiedź na interpelację została 
udzielona przy przedstawianiu projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy (pkt.12). 
 
W temacie spadku sprzedaŜy działek budowlanych, Burmistrz poinformował, Ŝe nie zna 
przyczyn tej sytuacji, zapewniając Ŝe gmina Zbąszynek jest chętna i jest w stanie zaoferować 
działki pod sprzedaŜ. 
 
W temacie wysypiska śmieci w Kosieczynie, Burmistrz zaznaczył, Ŝe jest to obecnie 
powaŜny problem, wjazd na teren wysypiska jest zabezpieczony bramką wjazdową, są 
wzmoŜone patrole tego terenu i zostanie zamontowana przenośna kamera. Do końca tego 
miesiąca na wysypisko zostaną zwiezione śmieci z ulicznych koszy. 
 
W kwestii wykupu działek pod budowę na wieczyste uŜytkowanie przez osoby fizyczne 
Burmistrz poinformował, Ŝe budowa nie została jeszcze rozpoczęta, ale zgodnie z 
przepisami osoby mają jeszcze czas na realizację swoich przedsięwzięć. 
 
W temacie zadań zgłoszonych do listy indykatywnej LRPO, Burmistrz poinformował, Ŝe na 
listę zgłoszono następujące zadania: 
- budowa północnej obwodnicy Zbąszynka, 
- termomodernizacja Centrum Usług Medycznych, 
- budowa krytej pływalni przy ul. PCK, 
Obecnie czekamy na rozstrzygnięcia z Urzędu Marszałkowskiego. 
 
 
Do pkt.14  

Oświadczenia i wolne wnioski 
 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur poinformował, Ŝe decyzją Konwentu, Rada Miejska w 
Zbąszynku obejmie honorowy patronat nad koncertem dedykowanym ś.p. Jolancie Hanysz.  
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur odczytał wystąpienie z okazji Dnia Samorządu 
Terytorialnego /wystąpienie stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/. 
 
Ponadto Przewodniczący Rady zaprosił na uroczystą sesję Rady Miejskiej w Zbąszynku z 
okazji 20 rocznicy wolnych wyborów do Sejmu i Senatu, która odbędzie się 3 czerwca  o 
godz. 17.30, zaprosił poczty sztandarowe do wzięcia udziału we mszy św., związanej z 
obchodami tej rocznicy. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe protokół przez czas trwania sesji był 
wyłoŜony do wglądu i nie wpłynęły Ŝadne uwagi co do jego treści. Następnie zarządził 
głosowanie nad jego przyjęciem. 
- za przyj ęciem protokołu z poprzedniej sesji Rady głosowano j ednogło śnie.  
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe w wyniku głosowania protokół z 
poprzedniej sesji został przyj ęty jednogło śnie. 
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Do pkt.15  
Zakończenie obrad 

 
Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 1520 zamknął sesję. 
 
 
Protokołowała:                                 Sekretarz obrad:                       Przewodniczący obrad: 
 
Magdalena Tomaszewska                Marcin Kumke                                    Jan Mazur 
 
 
 
 Wyci ąg z protokołu otrzymali:  
 

1. Burmistrz  
2. Skarbnik  
3. Sekretarz 
4. Przewodniczący Rady 

 
 


